
PROTOKOI, NR LI / 09
z sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie
odbytej w dniu 3 grudnia 2009 roku

w lokalu Klubu Nauczyciela w Jedrzeiowie.

Ad .  t .
O godzinie 1000 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otwarl obrady LI

sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. Przewodnicz4cy powital zaproszonych goSci, radnych"
burmistrz6w. naczelnik6w Urzqdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych Gminy,
soltys6w oraz wszystkich przybytych na obrady.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 18 radnych;
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturE radnego Roberta Kruka na sekretarza obrad. Radny
Kruk wyrazil zgodq.

Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloSnie przyjqla kandydaturq radnego Roberta Kruka
na sekretarza obtad.

A.d.2.
Nie zgloszono uwag do proponowanego porz4dku obrad.
Porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przy.iqcie porz4dku obrad.
3. Przyjgcie protokol6w zpoprzednich sesji.
4. Zapytama i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie zpracy Burmistrza miqdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal rudy z poprzednich sesji.
7. Informacja o realizacji interpelacji i zapytahzpoprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie; rozpatrzenia skargi na kierownlka Zaktadu Podstawowei Opieki

Zdrowotnej w JEdrzejowie.
9. LJchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaLy w drodze przetargu nieruchomoSci

komunalnej.
10. Uchwala w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek oplat za skladowanie odpadciu'

na,,Skladowisku Odpad6w Komunalnych w Potoku Malym",
I 1. Uchwala w sprawie zatwierdzenia taryf Zakladu Wodoci4g6w i Kanalizacji w JEdrzejowie

zazbiorcwe zaopatrzenie w wodE i zbiorowe odprowadzanie Sciek6w.
12. Uchwata w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci na 2010 rok.
13. Uchwata w sprawie obnizenia ceny skupu 2yta do cel6w wymiaru podatku rolnego.
14. Uchwala w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek podatku od Srodkow transportowych

na 2010 rok.
15. Informacja o wydanych decyzjach z tyttlu wzrostu wartoSci nieruchomoSci na skutek

uchwalenia planu miejscowego tzw. renta planistyczna.
i6. Informacja o stanie realizacjr zadah oSwiatowych w Gminie Jgdrzej6w w roku szkolnym

200812009.
17. Odpowiedzi na interpelacje.
18. Sprawy roZne.
19. Zamkniqcie obrad.



4 d . 3 .
Nie zgloszono uwag do protokol6w nr XLIX/O9 z dma 29 pa1dziernika 2009 i nr L/09

z dnia 12 listopada 2009 roku.

A d . 4 .
l . Radny Jan Adamus w imieniu mieszkafc6w wschodniej czqSci Gminy Jqdrzej6w prosi

o ponownq analizg material6w bud2etowych na 2010 rok pod kqtem wprowadzenia
zadania inwestycyjnego ,,Rozbudowa oSrodka zdrowia w Rakowie". .Iest to bardzo wa|na
inwestycja i radny ma nadziejq,2e zostanie ona w 2010 roku zrealizowana. Pan Adamus
prosi Burmrstrza o udzielenie odpowiedzi i zajgcre stanowiska w tej sprawie.
Radny Adam Czajor prosi, aby Burmistrz tzupelnil projekt budzetu o szczeg6lowy
wykaz inwestycji. WiEkszoS6 jest podana kwotowo, natomiast poszczeg6lnych inwestycji
nie ma i nie wiadomo, kt6re wnioski zostaly uwzglgdnione, a kt6re nie. Radny prosi
o uszczeg6lowienie w mo2liwie jak najkr6tszym terminie.
Radny Pawel Faryna pyta, co w sprawie pisma mieszkafrc6w Ksi4ze-Skroniowa z dnia 13
paLdziernrka 2009 roku o wystqrienie do PKP w Kielcach z wnioskiem o dzierzawE
terenu. na kt6rym obecnie znaiduje siE droga dojazdowa ze Skroniowa do Ksi4ze-
Skroniowa usytuowana wzdlu2 tor6w kolejowych. Jakie Burmistrz podj4t dzialania w tej
sprawie?
Radny Pawel Faryna powiedzial, ze r6wnie2uhca Kolejowa jest wlasnoSci4 PKP, a stan
techniczny nawierzchni jest bardzo zly. Po opadach atmosferycznych jest trr-rdna
do przejScia. Radny prosi o wystqpienie do PKP o przekazanie tego terenu na rzecz
Miasta i Gminy Jgdrzej6w.
Radny Pawel Faryna pyta, co w sprawie chodnika na ul. Romana Dmowskiego kolo
fignrki Sw. Floriana, ujgtego w tegorocznym budzecie. Czy to zadame bEdzie
realizowane, czy nie?
Radny Marian Zimoch poinformowal., 2e w Rakowie byla baza GS, kt6r4 syndyk
sprzedal. Problem w tym, 2e dzialka na kt6rej stoj4 budynki GS, jest dzialkq wsi.
Niepokoj4ce jest to, 2e dzialanra zostaly podjqte bezwiedzy i zgody mieszkanc6w.
Radna Urszula Kruk w imieniu mieszkafrc6w Jasionki zapytala o opracowan4 koncepcjE
dotyczqc4 tego, czy tereny rzeki Jasionka s4 zalewowe, czy nie. Pani Kruk pyta, jaki byl
koszt opracowania tej koncepcji i co dalej Burmistrz mazamiar ztym zrobi6. Wedlug tej
koncepcji potok Jasionka powinien byc ,,wyprostowany".
Radna Urszula Kruk poinformowala, 2e na interpelacjg w sprawie parkingu za Domem
Handlowym ,,Piast" otrzymala odpowiedZ, ze zostan4 podjEte kroki w celu
wyeliminowania parkowania obcych samochod6w. W informacji z realizacji interpelac.ii
Burmistrz pisze, 2e fien problem zostal juL rozwiqzany. Osoby wynajmuj4ce stoiska
w domu handlowym dostali odpowiedZ, 2e zostan4 podjqte kroki zmierzaj4ce
do uregulowania tej sprawy, jednak zawarte umowy nie obejmuj4 zapewnienia miejsca
parkingowego. W zwrqzku zpov"lr2szym Pani Kruk nie widzi rozwi4zama tej sprawy.
Radna Urszula Kruk w sprawie interpelacji zgloszonej na poprzedniei sesii dotycz4cej
ogrzewania Domu Kultury powiedziala, 2e Burmistrz odpowiedzial, iz na etapie
projektowania takie rozwrqzanre przyjEto za najkorzystniejsze, w zwiEzku z tym nale?y
uzna(, ze ekonomrcznie uzasadnione. Radna pyta, jakie byly inne koncepcje brane pod
uwagQ.
Radna Maria Barariska przypomniala,2e z dniem 31 grudnia wygasa uchwatra dotyczzlca
sprzeda?y mieszkari komunalnych z 98 procentowq bonifikat4 r zapytala, czy Burmistrz
w najblizszym czasie zamierzaprzedloLyc kolejn4uchwalE, kt6ra by byla kontynuacj4 tej
znizki.
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ll.Radna Maria Barafiska, w zwi4zku z interpelacjq zgloszone na poprzedniej sesji,
w imieniu mieszkafc6w ulicy Sadowej nr 7 - 15 poinformowala, ze Burmistrz odpisal.
2e wiaScicielem terenu jest Skarb Paf,stwa. Pani Barariska w imieniu mieszkaric6w
poprosila. aby Burmistrz wystqpil do Skarbu Paristwa o przekazanie tego odcinka gminie.

12. Radny Krzysztof Swietlik prosi, aby Burmistrz zwr6cil siQ do Zarzqdu Drog
Wojew6dzkich o poszerzenie przejazdtr za cmentarzem. Przejazd jest bardzo w4ski.
a autobusy dowoZqce uczestnik6w pogrzeb6w z Zagala musz4 jecha6 zawrocic
do Lysakowa - i odwrotnie - jak jedzie z tr-ysakowa, musi jechac zawrocic do Zagaja.

13. Radny Krzysztof Swietlik w imieniu mieszkafc6w tr-ysakowa Drugiego prosi o zdjqcie
pobocza prze drodze gminnej przez wieS. O zdjgcie pobocza prosz4 r6wniez mieszkaricy
Podzagap. W czasie deszczu robi sip tamma2, kt6ra splywazblotem na jezdniE.

14. Radny Grzegorz KuSmierz wnioskuje o przejEcie drogi od przepustu do Ksi42e-
Skroniowa. Tq drogE molnawydzieriawi6 od kolei. Jest to odcinek dlugoSci 300 metr6w
biegn4cy wzdlu? tor6w. Wydzier2awienie tej drogi pozwoli na poprawQ nawierzchni.

15. Radny Grzegorz KuSmierz prosi o wystqpienie do Starostwa w sprawie poszerzetria
bardzo w4skiego zjazdu z drogi E-7 na Skroni6w. Wstawienie jednej dreny poszerzyloby
tenfazd.

16. Radny Grzegorz KuSmierz w imieniu mieszkafrc6w prosi o zmodernizowanie rejestracji
nowych podmiot6w gospodarczych. Pok6j , gdzie jest rejestracia iest zbyt ciasny. Chodzi
o to. aby na korytarzu byl. p6lokr4gly st6l; je2eli przyjdzie jakiS petent, Zeby m6gl
uzyskad stosowne informacje od pracownika, kt6ry do niego wyjdzie. Aby mogl
spokojnie usi4S6 i przy pomocy pracownika wypelnid stosowne dokumenty.

17. Radny Grzegorz KuSmierz poinformowal, 2e byLy skladane wnioski w sprawie
kolektor6w slonecznych, jednak nie znalazly odzwierciedlenia w projekcie budzetu.
Radny prosi Burmistrza o wypowiedzenie sig w tej sprawie.

18. Radny Robert Kruk pyta, na jakim etapie jest realizacja porozumienia ze ZWrK-iem
w sprawie sieci kanalizacyjnej na osiedlu Murawiec; ul. Zeromskiego, Konopnickiej,
l4cznik miEdzy ul. Murawiec a Konopnickiej.

19. Radny Robert Kruk w imieniu mieszkafrc6w ul. Cmentarnei i Ogrodowej prosi
o doSwietlenie przejScia dla pieszych na ul. Kieleckiej na g6rce. Lampa jest bardzo
wysoko zamontowana i nie doSwietla przejScia.

20. Radny Robert Kruk pyta, co z placem zabaw w Parku 700-Lecia. Czy bEdzie w tym roku
wykonany?

21. Radny Roberl Kruk powiedzial, 2e cieszy siQ, i2 udalo siQ otworzy6 sprzeda?
natargowicy w soboty.Czy w celu zwiqkszenialiczby os6b sprzedaj4cych nie warto
bytoby zachgci6 ichpoprzez zmniejszenie oplaty targowej w soboty?

22. Radny Robert Kruk pyta, czy Burmistrz zastanawial siq nad ogloszeniem w prasie
o zasiqgu krajowym o uchwale podjEtej 25 czerwca 2009 roku w sprawie zwolnienia
z podatku od nieruchomoSci w ramach udzielenia regionalnej pomocy inwestycyjnej.
Chodzi o poinformowanie potencjalnych inwestor6w i zachgcenie do inwestowania.

23. Radny Teodor Kot przypomnial, 2e wiosn6 kiedy po okresie zimowym nastEpowaly
roztopy, zwracal siE w sprawie zbiornika malej retencji w Mnichowie. W tym okresie
nastqpuje podtapianie dr6g dojazdowych i lokalnych ujE6 wodnych. Radny pyta. czy nie
moLna by skorzysta6 z Funduszu ochrony grunt6w rolnych, gdzie sq pieni4dze na malq
retencjq. Czy nie moZna sig starad o te fundusze i w ich zakresie dokonai remontu
zbiornika, aby takie problemy w przyszloSci nie wystEpowaly?

24. Radny Teodor Kot w zwiqzku z programem rz4dowym ,,owoce w kazdej szkole" pyta,
czy nasze szkoly korzystaj4 ztego programu, a jeSli nie, to dlaczego?



25. Radny Teodor Kot w zwiqzkt z remontem chodnika w Mnichowie powiedzial, ze

nawierzchnia zostala odnowiona, ale nie zostaly odnowione wiazdy. Nawierzchnia

chodnika zostala podniesiona do g6ry, awjazdy zosta\y bardzo nisko. Po ulewach, czy

wiosennych roztopach, prawdopodobnie pojawiq siE tam doSi duZe zastoiny wody

i nrieszkaricy znowu bEdq zmuszeni korzystac z drogi krajowej E-7.

26. Radny Adam Czajor w imieniu mieszkaric6w ulicy Slonecznej prosi o ustawienie tam

znaku ,,uwaga na drogg z prerwszeristwem przeiazdu" oraz znaku ograniczaj4cego
prqdko56.

4 d . 5 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania zpraay Burmistrza miqdzy sesjami.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady z poprzednich sesii.

A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do informacji o reahzacji interpelacji i zapytan z poprzedniej sesii.

A d . 8 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzia\' 18 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalE nr LIl381/09 w sprawie: rozpatrzenia

skarsi na kierownika Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jqdrzejowie, nastqpuj4cq

iloSci4 glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq
/tjchwala nr LIl381/09

A d . 9 .
Wiceprzewodniczqcy Rady MarekZyganodczytal. uzasadnienie do projektu uchwaly.

Radny Adam Czajor Llwa2a, ze lepiej byloby tam wybudowac budynki nawiqzujqce do

drugiej strony ulicy i sprzeda6 je w stanie surowym w drodze przetargu. Byloby to z korzySci4

dla gminy. Czas realizacji nie bylby dlugi. Nie ma pienigdzy, ale mozna to zrobid bior4c kredyt

lrr6tkoterminowy. Przy sprzeda|y w obecnym stanie nie bqdzie takiego wplywu do budzetu.

Radny Teodor Kot powiedzial, 2e Pan Czajor dalej wyszedt z tematem i proponuje

budowq. Pan Kot proponuje, aby tq dzialkg sprzedai po usuniqciu budynku z tej nieruchomoSci

ze wzglEdu na to, Ze i tak siq nie nadaje do remontu i spowoduje obniZenie wartoSci dzialki.

Osoba kupuj4ca bEdzie musiala dokonai rozbiorki tego budynku i przypuszczalnie

rzeczoznawca przy wycenie gruntu weZmie to pod uwagQ.
Radny Grzegorz KuSmierz przypomnial, 2e dwa lata temu byla dyskusja, ze zostanie

przygotowany plan rcwitalizacji miasta Jgdrzejowa, Zeby nie pozbywa6 siq grunt6w, kt6re

iqwstrefie strategicznej, czyh w okolicach rynku. Radny pyta, czy ieZeli plan rewitalizacir

doszedlby do skutku, kiedy ewentualnie mohna sig spodziewa6 jakichS pieniqdzy na ten cel'

Ztychpieniqdzy moana by tam coS zrobi6. Radny uwaza,2e moLna by to wydzier2awi6, a nie

sprzedawa6.
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w zaLqczeniu do protokolu/.



Burmistrz Marcin Prszczek powiedzial, 2e program rewitahzacii zostal opracowally.
Program okreSla kierunki, w kt6rych gmina powinna poruszai siQ. Jest to dokument
planistyczny wskazuj4cy te obszary, kt6re sqzagrohone ze wzglgdu na pr6g socjalny b4d2 s4 to
obszary zdewastowane, wymagaj4ce konkretnych naklad6w, maj4cych na celu przywr6cenie ich
wartoSci funkcjonalnej. Burmistrzdodal, ze pierwszy etap rewitalizacji jest juz wdraZany. DziS
odbywa siE odbi6r pierwszego etapu rewitalizacji zalewu. Co do centrum miasta. to radnemu
chodzilo chyba o to, 2e w momencie wybudowania obwodnicy Gmina JQdrzei6w przejmie
zarzqd nad ci4giem ul. 11 Listopada, Klasztorna i droga krajowa nr 78. Ta perspektywa jest

iednak ieszcze mocno oddalona. Pomysly na nieruchomoSd przy ul. KoScielnej mog4 byc rolne.
Burmistrz zaproponowal uporz4dkowanie i zagospodarowanie tego terenu bez naklad6w
zestrony gminy. Tak naprawdg to dopiero przetargpokahe,jakie jest zainteresowanie i iaka
bEdzie wartoS6 rynkowa. Burmistrz podtrzymuje swoj4 propozycjp w tej sprawie. To jest
kwestia woli Rady.

Wiqcei uwag nie zgloszono.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial18 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE nr LIl382l09 w sprawie przeznaczenia do

sprzeda?y w drodze przetargu nieruchomoSci komunalnej, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq
/Uchwala nr LIl382l09
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w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 10.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Adam Czajor uwa?a, 2e nale?y szukad oszczgdnoSci. W proponowanych

stawkach wzrasta nie tylko oplata z ty.tulu korzystania ze Srodowiska, ale wzrasta r6wniez cena
bazowa. Pan Czajor uwaZa, 2e podwyLki odbija sig na czystoSci w mieScie i gminie; na tym,
ze Smieci bEdq lezaly po rowach, po lasach. Z jedn€1 strony podniesie sig cenq bazow4
co poprawi kondycjE wysypiska, a z drugiej strony dolo2y siE sprz4tania.

Kierownik Skladowiska Odpad6w Komunalnych Benedykt Waloch powiedzial,
ze proponowana wysokoS6 oplat w przeliczeniu na I tonE odpad6w przywo2onych
na skladowisko da okolo 6 - 7 zl. Jeden z gl6wnych przewo2nikow Smieci stwierdzil,
ze prawdopodobnie przy takiej podwyzce nie bqdzie podnosil oplat od mieszkafrc6w. Podwy2ka
w takiei wysokoSci nie odbije siq zaSmiecaniu miasta; jak ktoS ma wyrzucii Smieci, to i tak
je wyrzuci.

Radny Adam Czajor uwa?a,2e juL w tej chwili stawki s4 wysokie, bo l4czna cena za I
tonq jest wysoka.

Radny Tadeusz Lesiakowski powiedzial, ze kahde podwyZki uderzaj4 w mieszkafic6w,
ale ,,nie bqdlmy populistami". Pan Lesiakowski prosi, aby radni przychylili sig do wniosku
kierownika wysypiska.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e gmina stara siE, aby wyw6z Smieci nie byl zbyt
drogi. Gdyby gmina nie prowadzila segregacji Smieci - do czego nie jest zobowrqzana - koszty
dla mieszkafc6w bylyby o wiele wiEksze. Mieszkaricy maje wiqc szansQ, aby mniej Srnieci
wywozic, dziEki segregacji. Gmina odbiera od mieszkaric6w segregowane Smieci za darmo.

WiEcej uwag nie zgloszono.



Za

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial17 radnych.
Rada Mieiska w Jgdrzejowie powziqla uchwalE nr LIl383l09 w sprawie okre6lenia

wysokoSci stan'ek oplat za skladowanie odpad6w na,,Skladowisku Odpad6w Komunalnych

w Potoku Malym", nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:
- 1 2

Przeciw - 1
Wstrzymalo siE - 4
/Uchwala nr LIl383/09 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .  11 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zwracajqc siq do Burmistrza powiedzial:

.,wnioskuje Pan o podwyzkp stawek za wodq i Scieki. Jako uzasadnienie w projekcie uchwaly

mamy podane. jako koniecznoll, zakup samochodu oraz remonty oczyszczalni. Nikt nie

kwestionuje potrzeby zakupu samochodu i dokonywania remont6w, ale zmuszony jestem

zwr6ci6 uwagQ na pewne fakty i zaniechania. kt6re doprowadzily do tego, ze dzisiaj trzeba

podwyzsza6 ceny wody i Sciekow. MoZe zaczne od przypomnienia Panu, sl6w Pana,

wypowiadanych do prasy i do mieszkafc6w, kt6rych pr6bowal Pan w6wczas oczarowac przed

wytorami, dokonuj4c obniZki cen za Scieki. Obnizyt Pan w6wczas cenQ za Scieki - sztucznie,

bo proszE wyjaSni6, co siE dzieje z amortyzacj4 kt6ra jest skladnikiem ceny. Mam tutaj artykuly

p.uio*...., cytujq Pana slowa'. ,,Przyjrzq siq tym oplatom i mogq teraz stwierdzic,2e po

wnikliwej analizie zaproponowane przeze mnie stawki s4 optymalne. Gdyby stawki obnizyd
jeszcze bardziei, zakladtrzebabyloby dotowa6." P62niej wypowiadal siE Pan po raz drugi: ,,Jest
io moj sukces, ze wreszcie udalo mi siE zahamowai rosn4ca ceng wody, a nawet obnizyi stawki

za odprowadzanie Sciek6w". Z tego sukcesu mieszkaricy nie cieszyli siq zblt dlugo, bowiem

po osi4gniEciu celu, jakim byl fotel burmistrza, corocznie wnioskuje Pan o podwyZkE. .Te2eli

przyirze(, siq tym wzrostom, to od tamtego okresu za Pana kadencji Scieki wzrastajq o 38oh.

Dzisiaj m6wi siQ o koniecznoSci zakupu samochodu, bowiem ten ma 25 lat i jest

wyeksploatowany. Przecie| samoch6d nie zeslarzal siQ wczorai; nale?a\o to planowac

odpowiednio wczeSniej. I muszg Paristwu wyjaSnid, 2e taki zakup byl planowany, byly

mozliwoSci pozyskania na to Srodk6w. Dotarlem do pisma z Wojewodzkiego Funduszu

Ochrony Srodowiska, skierowanego do 6wczesnego dyrektora zakladu wodoci4g6w, kt6ry

wnioskowal o zakup takiego samochodu i dofinansowanie. Udzielona zostala odpowiedz,

Ze albo Burmistrz powinien upowa2ni6 zaldad wodoci4g6w, albo sam wyst4pic o taki zakup,

ibyla moZliwoS6 25 % dofinansowania do ceny tego pojazdu. Taki wniosek nie zostal zlolony

przez gming. Jeaeli chodzi o remonty i inwestycj e, to zaklad powinien miei plan rozwoju

imodernizacji. Wtedy to inwestycje nie bylyby przypadkowe, tam, gdzie sip umySlalo Pantt

Burmistrzowi; nie byloby takich numer6w, jak samowolka na Dygasinskiego. Kazdy radny

i mieszkaniec wiedzi alby gdzie i kiedy bgdzie realizacja danego zadania, a przekazywana

zakladowi dotacja bytaby wydawana celowo."
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzia\, Ze trudno siE zgodzic z Panem Olszakiem,

poniewaz te wypowiedzibyLy cztery lata temu. Woda nie droZeje co rok i Pan Olszak o tym wie

i wprowadza w bl4d opinig publiczn4. Przez ten okres, kiedy Burmistrz Wolski jest Burmistrzem

zakJadnie ma Zadnej dotacji na dzialalnofl(,, czyli z dochodu za wodE i Scieki utrzymuje siq sam.

Je2eli s4 dotacje, to s4 to dotacje na zadania inwestycyjne. Sygnalizacja o poje1dzie

wymagajqcym generalnego remontu, ktory siq nie oplaca, albo wynajmowanie, byla dosy6

dawno. W tej chwili sl.tuacja zmusza do zakupu takiego pojazdu. Dlatego jest propozycja, aby



podniesi stawki. Podwy2ka przetoLy sig w ten spos6b, 2e przy Srednim zuZyciu 3 m miesigcznie
bgdzie jednego mieszkarica kosztowac 1,4 z\. Czy to jest a2 tak duLa podwyzka? A co zyska
zak\ad? Co zyska miasto? Czy tojest por6wnywalne? W innych miastach naszego powiatu ceny
dla gospodarstw domowych ksztaltuj4 siE nastgpuj4co:

'/ 
SEdziszow - woda

- Scieki
', Wodzislaw - woda

- Scieki
- woda
- Scieki

bylo 3,73 bQdzie 3,81;
bylo 3,70 bpdzie 3,77;
bylo 2,90 bgdzie 3,20;
bylo 4,96 bqdzie 5,81
2,90
4,4

przy naszym 3,08;

'F 
Sobk6w

Nie sEto ceny drastycznie wzrastaj4ce;nie s4odbiegaj4ce od cen w innych grninach naszego
powiatu.

Radny Teodor Kot uwaza,2e mieszkaf,com nale?y siq wyiaSnienie, poniewaz, iak s4dzi.
ujqcie, kt6re w tej chwili jest eksploatowane, r6wniez powoduje znaczne koszty w cenie nretra
szeSciennego wody * chodzi o zasilenie zalewu. Mieszkaricy powinni wiedzie6, ze eksploatacja
wodoci4gu zasilaj 4ceg o zalew teZ powoduj e wzrost stawki za metr szeScienny wody.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e moLe zrozumre(, iZ radny nie ma pelnych
informacji, ale mo2na bylo zapytad - bylo wiele okali - sk4d jest woda na zalew. Woda
na zalewie nie iest z qEcia wodoci4gowego. Jest to nieuzywana studnia na ul. Okrzei nie maj4ca
Zadnego wplywu na ujEcie wody pitnej w JEdrzejowie.

Radny Teodor Kot zapytal, kto sig zajmuje eksploatacj4 tej studni, kto j4 utrzymuje, kto
pokrywa koszty remont6w, sk4d jest pobierana energia elektryczna. Przecie2 kto5 chyba siE
zaj muj e rozliczeniem tych koszt6w.

Burmistrz Marcin Piszczek wyjaSnil, ze pierwsze napelnienie zalewu bylo przewidziane
w ramach zlecenia, kt6re zostalo udzielone w trakcie postgpowania o udzielenie zam6wienia
publicznego i w tym wypadku wszelkie koszty byly przewidziane do pokryciaprzez gming. Ten
koszt, to tylko koszt energii elektrycznej. Koszt napelnienia caloSci zalewu to 2 - 3 tysi4ce 21.
Ta studnia od lat jest nie eksploatowana, jest wylqczona. poniewaz nie uzyskalaby pozwolenia
na wprowadzenie wody z tej studni do obiegu w sieci wodoci4gowej, ale nie ma
przeciwwskazah, je2eli chodzi o wodE na kqpielisko. Tam s4 przekroczone dopuszczalne normy
pewnych zwi4zk6w chemicznych. W tej chwili jest kwestia, komu zostanie powierzone
administrowanie t4 studni4 ale do tej pory ona byla nieczynna - uruchomiona tylko i wyl4cznie
na potrzeby tego projektu.

Radny Teodor Kot powiedzial, 2e zdaje sobie sprawg z tego, 2e w tej chwili koszty
ponosi tylko wykonawca inwestycji, ale sqdzi, 2e w 2010 roku obowi4zki kosztowe
i utrzymani owe z tytulu prowadzenia tej studni zostan4 komuS przypisane, a przypuszcza, 2e nie
wezmie tego ZIJKtylko Zaklad Wodoci4g6w i Kanalizacjl

Burmistrz Marcin Piszczek zapytal, dlaczego radny tak przypuszeza I z czego to wynika.
Radny Teodor Kot powiedziaL, 2e zdziwilby siq, gdyby administrowanie tej studni

Burmistrz powierzytr np. Wydzialowi Inwestycji. ZUK-owi teZ Burmistrz nie powierzy.
Burmistrz Marek Wolski zap>4al, dlaczego nie. Burmistrz powiedzial, 2e nte rozumie

dlaczego radny stawia problem. Jest mowa o stawkach wody, a nie o studni i o tym. komu
zostanie powierzona. Zaklad wodoci4g6w tego nie musi robii.

Radny Grzegorz KuSmierz zapytil' czy w okresie ostatnich 2 - 3 lat samoch6d byt
niesprawny i czy ZWLK korzystal z wynajmu innego samochodu.

Kierownik ZWIK Pani Bo2ena Janus odpowiedziala, 2e samoch6d jest systematycznie
remontowany. Samo zakupienie we?y, to kwota kilkunastu tysiqcy, jednak nie mozna ich
odpowiednio wykorzysta6, poniewa2 moc silnika nie pozwala na to, aby tym wQzem pracowai.
Kaada pompa kosztuje kilkanaScie tysiEcy. Sami pracownicy kwestionuj4 zasadnoSi tak



nieekonomicznych remont6w przy samochodzie. Nie ma czESci zamiennych do samochodu

maj4cego 25lat. Do ulicy Parkowej i do ul. Pilsudskiego byl samoch6d wynajmowany' Kupno

no*igJ samochodu wiqze siE r6wnie2 z wygospodarowaniem pewnych Srodk6w na ten cel

w zali,adzie. BEdzie to kwota okolo 100 000 zl. Trudno sobie wyobtazic wynajmowanie

samochodu clo biez4cej konserwacji sieci, kt6rej jest 80 kilometr6w.

Wiceprzewoini.rq"y Rady Pawel Olszak zwracajqc siE do Burmistrza przypomnial,

ze Burmistri uzy1 slow, ii podwyzka jest niewielka i bEdzie malo odczuwalna. Punkt widzenia

zaleLy od punktu siedzenia. ,,Proszq to wytlumaczyc tym, kt6rzy stoj4 do Pana w koleice

po pru"q, ciy rolnikom, kt6rzy nie zebrali jabtek czy innych plon6w, bo nie bylo oplacalnoSci.

ir.ry funu pensii to rzeczywiScie st6wa w t4 czy st6wa w tq to faktycznie nie ma znaczenia" .

Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewiczzamknfi dyskusjE w tym punkcie'

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczyta| projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial19 radnych'

RaJa Mieiska w JEdrzejowie powziqla uchwalq nr LIl384l09 w sprawie zatwierdzenia

taryf Zakladu Wodoci4g6w i-Kanalizacji w Jgdrzejowie za zbiorowe zaopatrzenie w wodq

i ztiorowe odprowadzanie Sciek6w, nastEpujqc4 iloSci4 glos6w:
- 1 0

Przeciw - 2
Wstrzymalo siq - 7

/Uchwala nr Lll384l09 w za\qczeniu do protokoiu/'

O godzinie 1105-Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz ogiosil przerwQ

trwaj4c4 do godzinY 1 1".

Za

Ad. 12.
Wi c eprzewo dnicz4cy Rady Marek Zy gan o dczytal'

Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawetr Olszak odczytal

Uwag nie zgloszono.
W gtosowaniu wziglo udzial 19 radnych'
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalq

wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci na 2010 rok,

uzasadnienie do projektu uchwaly.

projekt uchwaly.

m LIl385l09 w sprawie okreSlenia
nastqpuj 4c4 iloSciq glos6w:

Za - 1 6

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 3

/Uchwala nr LIl385/09 w zalqczeniu do protokolu/'

Ad. 13.
Wiceprzewodniczqcy Rady MarekZygan odczllal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Radny Krzysztof Swietlik powiedzial,Ze Komisja Rolnictwa analizowala ciqzkq sytuacjE

w rolnictwie - i qzyt-akosztuje i7 ,l,a 1 kg tucznika 3,5 zl. W imieniu Komisji Pan Swietlik

wnioskuje, aby ceng izyta obniiLyd do kwoty 24 zl. W roku ubieglym I qzyta kosztowal 33 zI'

Je1eli*i"rutbEdzie 44 zl, bqdzie to ro1nicatylko 14 000 zl'

Burmistrz Marek Wolski zdaje sobie sprawq z cen skupu, ale nie molna byc gmin4 ktora

zmniejszadochody, a zwrEkszawydatki. W gminach naszego powiatu, gdzie mieszkancy przede

*rryrtki- utrzymuj4 sig z rolnictwa uchwalone stawki ksztaltuj4 sig nastppuj4co:



'/ 
Naglowice - 34,10;

W Jqdrzejowie zrobiono uklon w kierunku os6b z rolnictwa proponuj4c 26 zl. BudZet

by1o bardzo ciE2ko utworzyd, aby zgadzaly sig dochody z wydatkami. Burmistrz podtrzyniuje

propozycj E przedstawion4 w proj ekcie uchwaly.
Radny Teodor Kot powiedzial.,2e w gminie podobnej do naszej - we Wloszczowie,

podatek rolny uchwalono w wysokoSci25 zL. Radny zgadza siq z wnioskiem Komisji Rolnictwa.

Sytuacja w rolnictwie jest bardzo trudna, zbytunazboile nie ma, kwintal 21ta kosztuje 77 zl.

Aktualnie rolnicy nawet palqzboaem - u2ywaj4 go do cel6w grzewczych.
Radny Waclaw Kgdra powiedzial, 2e zawsze, kiedy jest mowa o podatkach jest

to najtrudniejszy problem, poniewa2 nikt nie lubi placi6 podatkow. Wszystko, co powiedziano

o rolnictwie, o rolnikach, jest prawd4. Prawd4 jestteZto, ze na sltuacjE w rolnictwie w ostatnim

okresie najmniejszy wplyw ma wysokoS6 podatku rolnego. DziS najistotniejszy dla rolnik6w jest

brak jakiejkolwiek oplacalnoSci. Problemem jest brak wyplaty dodatk6w za paliwo rolnicze.

Burmistrz wydal decyzje z konkretn4dat4 z okresleniem terninu. Jak to rozwiqAe? To nie jest

zadan\e wlasne gminy, to jest zadanie rz4dowe, kt6re zlecono gminie, ale nie ma na to Srodk6w.

To jest problem. Problem oplacalnoSci w rolnictwie to jest klEska. Problemem nie iest podatek.

Zastan6wmy siQ, gdzie jest przyczyna tej klqski. Jakie dzialanra sq podejmowane, czy
jakiekolwiek pr6by s4 podejmowane, Zeby odmienid t4 sytuacjq? Za chwilq dojdziemy

do uchwalania bud2etu i bgdziemy mieli oczekiwania wobec tego budzetu. Macie kontakt

z rolnikami, z soltysami - zapytajcie ich gdzie lezy najwiqkszy problem w rolnictwie. Wnioski

o renty strukturalne, doplaty do paliwa rolniczego, oplacalnoSc zero - to s4 problemy. .Iakie s4

propozycje wyj6cia z tej sytuacii? Radny KEdra poprosil Przewodniczqcego Komisji Rolnictwa

o wycofanie tego wniosku. ,,Nie dzielmy siE, 2e wychodzi na wasze, bo argument6w na to

Zadnych nie ma. Argument jest taki: nikt nie chce placid podatkow. Cynicznie m6gtbym zglosii

stawkg 22 zl. Co to zmienia? Nic nie zmienia, bo dochodzimy siE o kwotE tak nieistotn4....

Zachowalcie siq panowie odpowiedzialnie i wycofajcie ten wniosek."
Radny Andrzej Hatny powiedzial, 2e zgadza siE z Panem Kgdr4. Zapaic w rolnictwie

trwa od kilku lat. Koalicja rzqdzqca m6wi, 2ebgdzie lepiej. Czy Pafrstwo wiecie, ze Agencja

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, to jest taka ,,przybud6wka", kt6ra ma 500

samochod6w slu2bowych - najwiEcej w Polsce. Drugi jest NFZ - ponad 100 sluZbowych

samochod6w. To s4 te obszary, gdzie sig dzieje najgorzej. Tutaj Kornisja Rolnictwa nie

wykazuje Zadnq inicjatywy. PSL, ktory jest w koalicji rzqdzqcej - nie widai tu 2adnej pracy.

S4tylko wnioski, kt6re s4 zglaszane, ale one nie s4uwzglqdniane. To nie tu, w gminie. dzieje

siE zle w rolnictwie - to jest tam uryZej. Tu jest zadanie dla Komisji Rolnictwa, aby

wnioskowaia tam vtyaej, Zeby coS z tym zrobr6, przeciqc t4 ciEZk4 sytuacjq r zmierzac

do poprawy.
Radny Teodor Kot powiedzial, 2e zgadza siE z radnym Kqdr4 i radnym Hatnym. To,

co siq dzieje nie zale2y od radnych tej gminy. Potrzeba spojrzenia globalnego na problemy

w rolnictwie. Ale jeaeli mohna wspom6c rolnik6w, cho6by nilszqstawk4 podatkow4 - zrobmy

to.
Radna Maria Barariska uwala, ze stawka podatku w por6wnaniu z oSciennymi gminami

nie iest stawk4 wysok4. To, 2e Burmistrz nie wywindowal stawki na 34, tylko proponuje 26 -

iest to przychylenie siE do trudnej sltuacji w rolnictwie. Komisja w tym roku przespala



problemy, o kt6rych m6wil radny Kgdra i nie zrobila nic w tym kierunku, zeby poszukac gdzieS
dalej wsparcie, aby wplynl6 na poprawg sytuacji w rolnictwie.

Radny Krzysztof Swietlik zapytal, jaka jest Sci4galnoS6 podatku rolnego w tei chwili;
jaka bgdzie w przyszlym roku przy zaptoponowanychprzez Burmistrza stawkach?

Burmistrz Marek Wolski zwr6ci\ uwagQ, 2e nikt nie ma pewnoSci, jaka bpdzie
5ci4ga1no56. ie2eli podatek bqdzie obnizony o zlot6wkg. Jezeli radny zapewni, 2e bEdzie 100
o/o. . .. W tej chwili przy 33 zl za pierwsze 10 miesigcy wynosi okolo 80 %. Burmistrz podkreSlii,
Le zdaje sobie sprawq z sytuacji w rolnictwie, dlatego nie proponuje 34 lecz26 zl.

Radny Waclaw Kgdra ponowil pytanie dotycz4ce doplat do paliwa. W podobnym okresie
ubieglego roku rolnicy mieli decyzje o doplatach obszarowych i wplywaly pieni4dze. W tym
roku mozna o tym zapomnie6 - jak wplyn4 w lutym - marcu, to bEdzie dobrze. Co Burmistrz
zamierza zrobic w wydanq przez siebie decylq w sprawie dopiat do paliwa? Jest to zadanie
zlecone, decyzjaiest Burmistrza, ajak ktoS idzie do banku, to siE okazuje, 2e tych pieniEdzy nie
ma. Czy z wlasnego budzetu gmina mohe wyplaci6 te Srodki i dopiero ubiegad siE o ich zwrot?

Burmistrz Marek Wolski potwierdzil, ze jest to zadanie zlecone i z wlasnego bud2etu nie
wolno wyplaca6 5rodk6w. Pieniqdze, kt6re gmina otrzymala na ten cel (okolo 50 %) s4
wyplacane. Burmistrz liczy na to, 2e do korica roku jeszcze jakiS pieni4dze z ministerstwa
przy1d4.

Radca prawny Wieslaw Zagala dodal, 2e jeheh Burmistrz wydal tak4 decyzjE, a jest to
zadanie zlecone finansowane zbudzetu pafrstwa, Burmistrz nie moze zbudzetu gminy wyplacii
tych pieniqdzy. Gdyby to uczynil, to bgdzie mial zarzut naruszenia dyscypliny budzetowei.
To jest sprawa budzetu paristwa r wladzy pafstwowej, a nie wtadzy gminnej.

Radny Pawel Faryna przypomnial, 2e poprzednio podatek wynosil 33 zl. Teraz
Burnristrz wspanialomySlnie obniZyl do 26 zl. Radny Lrwaza, 2e me ma co siE sprzeczai
rw zwiqzku z tym zglasza wniosek o glosowanie nad uchwal4 w caloSci.

Wiqcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial19 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalE nr LIl386l09 w sprawie obnizenia ceny

skupu Zyta do cel6w wymiaru podatku rolnego, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 3
Przeciw - 4
Wstrzymalo siq - 2
/Uchwala nr LIl386l09 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 14.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zy gan odczytal
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal
Radca prawny Wieslaw Zagata zwrocll uwagQ, ze

podlega ogloszeniu przez rozplakatowanie obwieszczeh
siowa ..obwieszczefi".

Przewo dni czqcy Rady zapy tal, czy radni nanie Sli sto sown4 poprawk g.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial19 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalq

wysokoSci stawek podatku od Srodk6w transportowych
przez radcg prawnego, nastqpuj4c4 iloSci4 glos6w:

uzasadnienie do projektu uchwaly.

projekt uchwaly.
w $ 3 powinien byd zapis: ,,Uchwala
w miejscach publicznych." Brakuie

nr LIl387l09 w sprawie okreSlenia
na2010 rok, z poprawkq zgloszon4
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Za
Przeciw
Wstrzymalo siq
/Uchwala nr LIl38ll09

1 8
0
I

w zalqczeniu do protokolu/.

jest

Ad. 15.
Nie zgloszono uwag do informacji o wydanych decyzjach z tytulu wzrostu wartoSci

nieruchomoSci na skutek uchwalenia planu miejscowe go tzw. renta planistyczna.

Ad. 16.
Nie zgloszono uwag do informacji o stanie reahzacjr zadah oSwiatowych w Gminie

JEdrzejow- w roku szkolnym 200812009.

Ad.  17.
Burmistrz Marcin Prszczek poinformowal, 2e odpowiedzi na interpelacje zostanq

udzielone pisemnie.

Ad. 18.
Radny Pawel Faryna powiedzial, 2e na ul. Przemyslowej przy wje2dzie do Skroniowa

znak,,Stop". Radny prosi o ustawienie w tym miejscu lustra.
Radny Waclaw Kgdra powiedzial, 2e poniewa2 nie zmienia siQ koncepcja,

co do obwodnicy i ziazdu na Kije, wysiedlanych mieszkaic6w interesuje uzbrojenie terenu.
Radny pyta, czy w tej sprawie jest jakieS porozumienie i zgoda GDDKiA na partycypowanie

wkosztach uzbrojenia tego terenu. Woda, kanalizacja i Swiatlo - to sprawy najwaZniejsze dla
tych mieszkafc6w, poniewaZ chc4 siq przenieS6 pozamalqc4powsta6 tam drogq.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e jezeli chodzi o budowE sieci wodoci4gowo
- kanalizacyjnej, GDDKiA deklaruje, 2e przebuduje i dobuduje za tory kolejki wqskotorowej.
Pozostanie tylko odlegloS6 okolo 200 metr6w, gdzie na dzieh dzisiejszy GDDKiA nie jest

w stanie odpowiedziec, czy to bgdzie objqte liniami rozgranrczaj4cymi. Taki sam dylemat
powstal, jezeh chodzi o energiq elektryczn4. W tej sprawie Gmina nie ma i nie mo2e mie6

udzialu. Na etapie wydawania decyzji w sprawie warunk6w zabudowy zal<lad energetyczny
wskazywal liniq wysokiego napiqcia, kt6ra zaslla gospodarstwawzdluz drogi krajowej nr 78 -

ona ulegnie likwidacji. Zostalo postanowione,2e Generalna Dyrekcja ponownie przeanalizuje

wszystkie warunki zabudowy i wr6ci do kwestii zaopatrzenia w energiq elektryczn4 tych
dzia lek.

Radny Krzysztof Swietlik kolejny raz apeluje o zajEcie sig spraw4 targu na targowicy
zwrerzqcej. Handel tam ur4ga wszelkim standardom: targi odbywaj4 siE w niedzielq. Ludzie id4

do koSciola, a ci4gniki jad4 na targ do Jqdrzejowa. Trzeba znaleLc rczwiqzanie: albo karac, albo
uSwiadamia(.Ludzie zwracaj4uwagg,2e Burmistrz nie reaguje. To jest bandytyzm.

Radny Grzegorz KuSmierz przychyla siE do sl6w Pana Swietlika. To jest bandytyzrn.
Ludziejadqc na targ nie wiedz4 kiedy bqdzie targ. Trueba z tymjakoS zrobid porzqdek. Niech

Straz Miejskaprzqedzie; dzien targowy jest wyznaczony. Jezeli nie jest to dzieri targowy, niecl.r
przejad4 spisz4 dokumenty os6b, kt6re przyjechaly. Wytlumaczyc rm, kiedy jest dzieri targowy
i kiedy majq przyjechai. Jeleli jeszcze raz siE to zdarzy - to trzeba karac. Rolnicy m6wi4,

ze takiego balaganu to nie ma nigdzie.
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedziil., ze sq okreSlone godziny handlu. M6wienie

pod adresem Burmistrza, 2e jest to bandytyzm, jest nieuzasadniony. To nie jest problem

ogloszenia czy informacji na temat godzin i dni handlu - ta informacia byta nawet
przekazywana do oSciennych gmin. To jest problem handlarzy, ktorzy wymuszaj4 zmianE

l t



terminu. Zaczynalo siq w Srodp - Paristwo wiecie ile bylo walki, przesuwaliSmy dni targorve.
Zeby nie bylo powiedziane,2e dzialamy w oderwaniu od rynku. Rolnicy nawet ni'e wjeLdLlia rru
targowica, tylko siq umawiaj4 poza niq i sprzedaj4 bez nadzoru. Generalna Dyrekcja ptanuje
przy wybudowaniu 

'fiazdu 
z obwodnicy na drogg krajow4 nr 78 w miejscowosci piasli buoo*E

drogi serwisoweJ. ale w parametrach odpowiadajqcych drodze publicznej, od ulic1,
Glowackiego. Planuj4 vrrykup tej drogi uloZonej z plyt i ona zmieni swoj4 kategoiig. poza tymjest planowana zmiana ustawodawstwa i bpdzie moana speiniad swoje-rp.u*ni"nia nie tyiko
na drogach publicznych - jezeli chodzi o karanie i mandatowanie * ali r6wniez 'a parkingach.
Przebudowa tej drogi planowana jest na rok przysziy. R6wnieL w przyszlym roku planoivane
jest rozpoczEcie prac wywlaszczeniowych w Piaskach. Burmistrz obiecai, r. UEOa pod^ejmowane
dzialania, ale jest to walka z wiatrakami.

Radny Pawel Olszak przypomnial, ze ostatnio Gazeta JEdrzejowska pisala o sprawach
znak6w na terenie miasta. W obrEbie ul. Kopernlka, Zeromskiego 

-sq 
zakazy zaftzymywania

ipostoju z napisem .,obowi4zuje w dni targowe". Nie wszyscy wiedz4, kiedy jest targ
w.lgdrzejowie. Czy nie powinno pisa6 ,,w czwarlek,,?

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz poinformowal, Le od kilku miesiEcy
podmioty gospodarcze ubiegaj4 sig o stanowisko Burmistrza i stanowisko Rady * p.*ny.i,
sprawach. Ostatnio wplynqlo pismo Stalmechu o zmianE w planie zagospodarowania
przestrzennego, pismo Dragon Boiler o bezprzetargowe sprzeda| d,zialki. pisma te zostaly
skierowane do komisji z proSb4 o zajgcie jednoznacznego stanowiska, ale r6znie z tyi
na komisjach bylo. Firmy oferuj4 pewne korzySci finansowe dla gminy. Kiedy przycho'dzi
do finalu, to dzieje sip tak, 2e Pan Burmistrz nie widzi potrzeby, -orli*os"i, czy koniecznoSci
przygotowania projektu uchwaly. Sprawy se przekladane z miesi4ca na miesi4c.
Przewodniczqcy uczestniczy w rozmowach i dostaje takie pisma do wiadomoSci. Wczorai byio
takie spotkanie z Dragonem. Nie jest to sprawa latwa i prosta, ale s4 to okreslone grube wplywy
Wobec takiego zachowania Pana Burmistrza, kt6ry robi wszystko, zeby nie zrobii nlc - tat< Uyio
poprzednio z dwiema innymi firmami wrQcz Burmistrz powiedzial, ze uprawnienia
doprzygotowania projektu uchwaly ma przewodniczqcy i komisje - jak dalej tak-siq bqdzie
traktowai przedsiEbiorc6w, to wplyw6w do budzetu nie bEdzie. Przewodni czqcy zapyral, czy
Rada widzi tak4 potrzebq. Wszelkie sprzedahe bezprzetargowe nieruchomoSci i tuf. , y- agaj'q.
zgody Rady' Burmistrz dostaje pisma o sprzed,a2 i samodzielnie odpisuje, Le "i. -iali
mozliwoSci. Przewodniczqcy zapytal, czy Rada upowaznia przewodni"rq".go io przygotowania
stosownych projekt6w i poprosil o wyrazenie opinii. Sprawy d,otyczq:-stalmechri, Dragon
Boilera, ZDZ i Restauracj i Centrum.
PrzewodniczEcy Rady zaproponowal przeglosowanie ptzez Radg zasadnoSci przygotowania na
najblizszq sesjE stosownych uchwal, na co Radny Waclaw Kqdra powiedzial. ze
Przewodniczqcy nie musi w tej sprawie pytac, bo takq inicjatywq ma.

Radny Teodor Kot zapytal, jakie jest stanowisko poszczeg6lnych komisji w tej sprawie.
Radna Maria Barariska powiedziala, 2e protokoly z posiedzef komisji sq i mozna

je odczytac. je2eli ktoS chce poznac stanowisko komisji. Rada na pewno nie ucieknie
od problemow. Zwracaj4 sip konkretne podmioty chc4ce inwestowa6 na terenie gminy i nie
moZna udawai, 2e sprawy nie ma. Od tego s4 komisje i od tego sq posiedzenia Rady, zeby
kazdy w glosowaniu czy w dyskusji m6gl sig na ten temat wypowiedziei. Nic nie stoi
na przeszkodzie Panu Burmistrzowi, a jeZeli Burmistrz z jakichS wzglEd6w tego nie robi niech
przygotuje ktoS inny, a radni bgd4 dyskutowai na komisjach, na sesji i glosowai. W6wczas
poszczegolni radni wypowiedz4 sip w poszczegolnych sprawach. Ku;ziy ziadnych siE do tego
przygotuj e merytorycznie.

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz powiedzial, rZ rozumiq ze jest akceptacja
Rady, 2e Przewodniczqcy przygotuje stosowne projekty uchwal d.o rozwa2enia przezRade.
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Radny Adam Czajor przypomnial, ze skladal wniosek, aby zasady sprzeda2y
bezptzetargowej przyj46 uchwal4. Nie budziloby to emocji. Nale2y ziobil inwentaryzacjE,
co jest potrzebne, co jest do sprzeda?y.. Trzebaprzyjq(,jakaS strategiE, kt6ra bgdzie okreSlala,
co jest do sprzeda2y. a co nie i wtedy nie bEdzie zadnych emocji.

Radna Maria Barariska uwaza, 2e kaldy przypadek przedsiEbiorcy jest ro2ny. Jeden
moze kupii w drod'e bezprzetargowej, drugi nie moze, jeden "h"", drugi nie chce. Zwiocili sig
konkretni przedsiEbiorcy, s4 konkretne podmioty i moana tylko o nich dyskutowai, a nie
wybiegai w przyszloSd i kogos na silp uszczgsliwiad albo blokowa6. Jest przykl ad. ze pewne
sprawy zostaly zablokowane na czyjeS wnioski i sugestie, potem okazalo siE, ze nic sip nie
dzie.ie - Pani Barafiska ma na mySli JgdrzejowiankE, kt6ra miala powsta6. Inwentaryzacja
i m6wienie komu siE sprzedaje, a komu nie, nie jest dobiym pomyslem.

Radna Urszula Kruk powiedziala, 2e Przewodniczqcy dat na komisje pismo, w kt6rym
obliguje przewodnicz4cych komisji, aby komisj e zajgly lednoznaczne 

"stanowisko. 
t<aiay

przewodnicz4cy komisji powinien rzetelnie podejSi do takiej kwestii i tak4 informacjE
Przewodniczqcemu Rady dai. Jeheli komisje stanowiska nie zajEiy to s4 efekty takie, jakie sa.
Je^eli kaada komisja dalaby jasn4 odpowiedZ, to Przewodnicz[cy i Burmistrz wiedzieliby. cozrobic.

Radny Tadeusz Lesiakowski przychyla sip do wypowiedzi pani Kruk. Radni dostalipismo od Przewodniczqcego, aby komisje okresliiy lednoznacznie swoje stanowisko.
To stanowisko zostalo przekazane w formie piotokotu a wiEc sprawQ pisma
od Przewo dni c z4ce go komi sj a r o zwiqzala j ednoznacznie.

Radny Stanislaw Hatys poinformowal, ze nie
Komisja Rewizy.ina nie obradowala z powodu braku
stanowiska w tej sprawie.

wszystkie komisje mogly obradowai.
kworum w zwiqzku z czym nie zajEla

Pawel Blaszkiewicz o sodzinie 1215

Ad. 19.
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